

2020

CALL FOR PAPERS

JOINT REAL ESTATE CONFERENCE BY ASRES, GCREC AND AREUEA

JULY 12 - 15, 2020
SINGAPORE @ RAFFLES CITY

FUTURE OF REAL ESTATE: IMPACTS OF TECHNOLOGIES AND GLOBAL CHANGES

The 2020 Joint Real Estate Conference by the Asian Real Estate Society (AsRES), the Global Chinese Real Estate Congress (GCREC) and the American Real Estate and Urban Economics Association (AREUEA) will take place between July 12 and 15, 2020 in Singapore. The conference will be held at Raffles City Convention Centre, Singapore and hosted by the Department of Real Estate and Institute of Real Estate and Urban Studies of the National University of Singapore. The conference will provide a forum for academics, practitioners and policymakers in the areas of real estate finance, development and investment, housing, urban planning, urban economics, and public policy to exchange ideas on important issues with a theme of "Future of Real Estate: Impacts of Technologies and Global Changes". The conference will consist of the AsRES-AREUEA International sessions (July 12-15, presentations in English) and GCREC sessions (July 13-15, presentations in Chinese or English).

MAJOR THEMES

- ▲ Sustainability in Cities and Real Estate
- ▲ The Roles of the Public and Private Sectors in Real Estate
- ▲ Housing Affordability Crisis in Global Cities
- ▲ The Application of AI and Big Data in Real Estate and Urban Studies
- ▲ Aging Population and Urban Development
- ▲ Real Estate Finance, Investment and Capital Market

PAPER SUBMISSION

Well-developed abstracts or preferably full papers must be submitted online following the submission guidelines posted on the 2020 Joint Real Estate Conference website:

December 1, 2019	Opening for submission
February 28, 2020	Deadline for paper or abstract submission
April 15, 2020	Notification of accepted paper
May 10, 2020	Submission of full paper for Best Paper Awards
May 15, 2020	Close of early-bird registration
June 10, 2020	Submission of full paper for being included in oral presentation sessions

CONFERENCE CHAIRS

DR TIEN FOO SING

ASSOCIATE PROFESSOR, PRESIDENT, ASIAN REAL ESTATE SOCIETY & DIRECTOR,
INSTITUTE OF REAL ESTATE AND URBAN STUDIES, NATIONAL UNIVERSITY OF SINGAPORE

DR SHI MING YU

ASSOCIATE PROFESSOR, PRESIDENT, GLOBAL CHINESE REAL ESTATE CONGRESS & HEAD,
DEPARTMENT OF REAL ESTATE, NATIONAL UNIVERSITY OF SINGAPORE

CONTACT PERSONS

NAME: MS GINNY CHEANG
TEL: +65 6601-7064
E-MAIL: RSTSEC@NUS.EDU.SG

DR REBECCA ZHANG (GCREC)
+65 6601-1089
REBECCA_ZHANG@NUS.EDU.SG

2020

世界华人不动产 学会年会第一次 征文通知

JULY 13 - 15, 2020
SINGAPORE @ RAFFLES CITY

科技与环球变化对 未来房地产的影响

2020世界华人不动产学会 (Global Chinese Real Estate Congress, GCREC) 年会将于2020年7月13日-15日在新加坡莱佛士城会议中心举行。本届年会由新加坡国立大学房地产系和城市与房地产研究院主办, 暨由世界华人不动产学会, 亚洲房地产协会 和美国城市与房地产协会联合承办。会议秉承“促进世界华人在房地产相关领域的研究、教育及行业发展”的理念, 为来自世界各地的华人专家学者, 业界人士, 政府官员提供有效的交流平台, 分享彼此的经验与成果。本次会议设置中英文主题演讲, 论文研讨专场 和博士生研讨交流会。

会议主要议题 (但不局限于以下议题)

- ▲ 人工智能与大数据在房地产与城市研究中的应用
- ▲ 保障住房政策
- ▲ 出租房与公租房政策研究与管理
- ▲ 房地产相关法律与产权研究
- ▲ 房地产信托
- ▲ 房地产金融
- ▲ 融资与资本市场
- ▲ 居家养老政策及问题
- ▲ 人口老龄化对城市发展的挑战
- ▲ 绿色建筑与低碳城市建设
- ▲ 城市公共管理与治理

重要日程

参会者通过GCREC网页提交论文摘要或全文。截止日期如下。

2019年12月1日	递交论文摘要开始日
2020年2月28日	递交论文摘要截止日
2020年4月15日	论文接纳通知
2020年5月10日	递交全文参选最佳论文奖
2020年5月15日	注册费优惠截止日
2020年6月10日	递交全文截止日

会议主席和秘书长

年会主席: 余熙明博士
副教授, 新加坡国立大学环境与设计学院房地产学系。

年会秘书长: 王诃博士
讲座教授, 美国约翰霍普金斯大学商学院。

秘书处联络方式

姓名: DR REBECCA ZHANG (张静博士)
电话: +65 6601-1089
电邮: REBECCA_ZHANG@NUS.EDU.SG